



أشوركم  
Ashorcom



+973 172 50 425 info@ashorcom.com www.ashorcom.com

## قيمتنا

نص نتبع قيمنا الأساسية المبنية على الممارسات التجارية المتميزة التي تركز على توفير المنتجات المميزة للعملاء، ونسعى دائماً جاهدين لتحسين خدماتنا ومنتجاتنا التأمينية المختاره.

## Value

By following our core values, outstanding business practices and focus on providing great products our clients. We strive to always improve our insurance product selections and services.

## المهمة

تزويد عملائنا بمجموعة متكاملة من خدمات التأمين وذلك من خلال ممثلينا المحليين، والمؤهلين، والمتفهمين لاحتياجات عملائنا.

## Mission

To provide our clients with a complete portfolio of superior insurance through a network of local, qualified, compassionate representatives who are dedicated to servicing our client's needs.



## About us

Ashorcom Insurance Agency (AIA) is committed to providing high-quality, low-cost insurance options. Ashorcom has grown to become a respected member of the community. We work with multiple carriers to offer a full range of insurance products for personal and business insurance needs.

We are your one-stop shop for all of your personal insurance needs. We provide our clients with superior support and the latest in products and programs. Insurance is not just one-size fits all. Everyone has unique insurance needs which is why we take the time to get to know you and create a portfolio of insurance products designed to protect the needs of you and your family.

Once your policies are issued, that is only the beginning – we are here to educate you on the terms of your insurance policy and ensure that your claims are settled to your satisfaction.

## من نحن

تلتزم وكالة أشوركوم للتأمين (إيا) بتوفير خيارات تأمين عالية الجودة ومنخفضة التكلفة. وهي من الشركات التي نمت وتطورت لتحتضن بمكانة مرموقة لها كعضو مميز في المجتمع. وتعمل أشوركوم مع العديد من الشركات لتلبية كافة الاحتياجات التأمينية الشخصية والتجارية.

أشوركوم هي محطة واحدة لجميع احتياجات التأمين الشخصية الخاصة بك. نحن نقدم لعملائنا أحدث المنتجات والبرامج التأمينية التي تليي جميع احتياجاتك. كل شخص لديه احتياجات التأمين الخاصة به ولهذا السبب فإننا نأخذ الوقت الكافي للتعرف عليك وإنشاء محفظة من منتجات التأمين المصممة لحماية احتياجاتك ولعائلتك.

بمجرد إصدار بوليصة التأمين الخاصة بك، فإن هذه ليست سوى البداية - نحن هنا لنطلعك على بنود بوليصة التأمين الخاصة بك والتأكد من أن المطالبات الخاصة بك تسوى برضى تام.

# Our Services



Motor insurance



Boat insurance



Home insurance



domestic help insurance



Personal Accident



life insurance



Medical insurance



Travel insurance



Commercial Property Insurance



Engineering and Construction Insurance



liability insurance



## Motor Insurance

It is important to protect your vehicle from theft and damage. It is also important to protect yourself, your family, and your passengers for personal liability.

## Boat Insurance

Insurance policies that provide coverage for boats and personal watercraft. Watercraft insurance, also known as boat and personal watercraft insurance, often include towing and wreckage removal, as well as fuel spill indemnification.

## Property Insurance

Home insurance policies provide broad coverage for losses to your home, your personal belongings, and also for detached structures on your property. It also provides protection in the event of an injury to people on your property.

## تأمين المركبات

من المهم حماية سيارتك من السرقة والاضرار. وحماية نفسك، وعائلتك، والركاب و اذلاء مسؤوليتك الشخصية

## التأمين البحري

هو نوع من بوليصة التأمين التي تغطي تأمين القوارب والمركبات البحرية الشخصية، وغالباً ما يشمل سحب الحطام وتعويض تسريب الوقود. ويمكن شراء هذا النوع من التأمين للمراكب الشراعية والقوارب المنزلية والعائمة وغيرها من القوارب.

## التأمين على الممتلكات

توفر وثائق التأمين على المنازل تغطية واسعة للخسائر التي قد تلحق بمنزلك، متعلقاتك الشخصية، خسارة الإيجار و تكاليف السكن البديل و الحريق و الانفجار وأيضا بالهياكل المنفصلة عن الممتلكات الخاصة بك، والعديد من المنافع الاخرى كما يوفر الحماية في حالة إصابة الأشخاص في الممتلكات الخاصة بك.



## Domestic Help Insurance

It provides coverage against death due to accident, Permanent disablement due to accident, actual cost of repatriation of the mortal remains following death medical expenses arising out of bodily injury resulting in death or in permanent disability to the helper and expenses incurred to recruit a replacement domestic help in the event of death or permanent disability.

## Personal Accident

Personal Accident insurance or PA insurance is an annual policy which provides compensation in the event of injuries, disability or death caused solely by violent, accidental, external and visible events.

## Life Insurance

Life insurance is chosen based on the needs and goals of the contract owner, it can buy those you love the time to grieve. It can pay off your outstanding debts. It can provide your dependents with ongoing income to replace yours until they can live comfortably.

## التأمين الشامل على العمالة المنزلية لأول مرة في المملكة

توفر بوليصة التأمين المحلي تغطية فعالة عند الهروب و الإمتناع عن العمل و كذلك للحوادث بقسط مناسب جداً. إلى جانب تغطية الوفاة أو حالات العجز دائم بسبب الحوادث أو التكلفة الفعلية لإعادة رفات بعد الوفاة، والنفقات الطبية الناشئة عن إصابة بدنية تؤدي إلى الوفاة أو العجز الدائم وتعويض النفقات المتكبدة لتوظيف بديل في حالة الوفاة أو العجز الدائم.

## الحوادث الشخصية

التأمين ضد الحوادث الشخصية هو بولصية بنظام سنوي تقدم التعويض في حال وقوع الإصابات أو العجز أو الوفاة الناجمة عن الاحداث العنيفة أو العرضية أو الخارجية الواضحة.

## التأمين على الحياة

يتم اختيار التأمين على الحياة على أساس احتياجات وأهداف مالك العقد، ويدفع هذا النوع من التأمين تعويضاً لمن تختار في حال رحيلك، كما يمكن تسديد ديونك المستحقة من خلاله، إلى جانب تزويد من تعيلهم بدخل ثابت ومستمر عوضاً عنك ليتمكنوا من الحياة بشكل مريح.





## Medical Insurance

Medical insurance is a type of insurance coverage that pays for medical and surgical expenses incurred by the insured. Medical insurance can reimburse the insured for expenses incurred from illness or injury, or pay the care provider directly.

## Travel insurance

Travel insurance is insurance that is intended to cover medical expenses, death, repatriation of remains, bodily injury, trip cancellation, lost luggage, flight accident and other losses incurred while traveling.

## Commercial Property Insurance

Insurance that is used to cover any type of commercial property. Commercial property insurance protects commercial property from such perils as fire, theft and natural disaster. This type of insurance is carried by a variety of businesses, including manufacturers, restaurants, retailers and service-oriented businesses.

## التأمين الطبي

التأمين الطبي هو نوع من التغطية التأمينية التي تدفع النفقات الطبية والجراحية التي يتكبدها المؤمن عليه. يمكن للتأمين الطبي أن يعوض المؤمن عليه عن النفقات التي يتكبدها في حالة المرض أو الإصابة، كما يدفع للرعاية الصحية المباشرة.

## التأمين على السفر

هو تأمين يهدف لتغطية النفقات الطبية والوفاة، وإعادة الرفات إلى الوطن، والإصابة الجسدية، وإلغاء الرحلة، والامتعة المفقودة، وحوادث الطيران وغيرها من الخسائر المتكبدة أثناء السفر.

## التأمين على الممتلكات التجارية

هو التأمين المستخدم لتغطية أي نوع من الممتلكات التجارية. ويحمي التأمين على الممتلكات التجارية جميع الممتلكات التجارية من مخاطر الحرائق والسرقة والكوارث الطبيعية. يتم هذا النوع من التأمين من قبل مجموعة متنوعة من الشركات، بما في ذلك الشركات المصنعة والمطاعم وتجار التجزئة والمؤسسات الخدمية.



## Engineering and Construction Insurance

'All Risks' cover provide comprehensive insurance against property damage and business interruption losses. Project cover factors in the extensive risks involved in major construction and plant engineering projects.

## Liability Insurance

Liability insurance is any insurance policy that protects an individual or business from the risk that they may be sued and held legally liable for something such as malpractice, injury or negligence.

## التأمين على الهندسة والبناء

توفر تغطية "جميع المخاطر" تأميناً شاملاً ضد أضرار الممتلكات وخسائر انقطاع الأعمال. عوامل تغطية المشروع في المخاطر واسعة النطاق و تنطوي عليها مشاريع البناء والهندسة الكبرى.

## التأمين على الديون

هو بوليصة تأمين تحمي الفرد أو العمل من خطر رفع دعوى قضائية وتحمل مسؤولية قانونية عن شيء مثل سوء الممارسة أو الإهانة أو الإهمال.